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Protokół Nr IX/19  

z obrad sesji Rady Miejskiej Oleśnica   

odbytych w sali konferencyjnej  

Urzędu Miasta i Gminy Oleśnica , ul. Nadstawie 1  

z  dnia 29 marca 2019r. 

 

 

Obecni wg załączonej listy obecności.  

Rozpoczęcie obrad sesji godzina 12:00 ,zakończenie godzina 16:11. 

W sesji uczestniczyli: 

 Radni (zgodnie z listą obecności, która stanowi Załącznik Nr 1 do protokołu), 

 Burmistrz Miasta i Gminy  Oleśnica Leszek Juda,  

 Sekretarz Miasta i Gminy Oleśnica Joanna Skórska, 

 Skarbnik Miasta i Gminy Oleśnica Urszula Wójcicka, 

  pracownicy Urzędu Miasta i Gminy Oleśnica. 

 Sołtysi z terenu gminy (zgodnie z listą obecności, która stanowi Załącznik Nr 2 do protokołu) 

 Pan Marian Stępień-Przewodniczący Zarządu Gminnego NSZZ RI „SOLIDARNOŚĆ” 

 mieszkańcy. 

 

Ad. 1 Otwarcie sesji 

Obrady IX sesji Rady Miejskiej Oleśnica  VIII kadencji 2018-2023 otworzyła  Przewodnicząca Rady 

Miejskiej Pani  Krystyna Bator. Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator powitała 

Radnych, Burmistrza, pracowników Urzędu Miasta i Gminy, Sołtysów z terenu Gminy, Pana Mariana 

Stępia Przewodniczącego Zarządu Gminnego NSZZ RI „SOLIDARNOŚĆ”, mieszkańców. 

Następnie Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że zgodnie z art. 20 ust. 1b ustawy o 

samorządzie gminnym, obrady są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących 

obraz i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie 

internetowej gminy. Klauzula informacyjna dotycząca obrad sesji Rady Miejskiej Oleśnica znajduje 

się w Biuletynie Informacji Publicznej oraz przy wejściu do sali konferencyjną.  

   

Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła o uczczenie minutą ciszy pamięć śp. Mariana Strojnego, 

długoletniego Sołtysa Sołectwa Borzymów i Radnego.  

Wszyscy obecni na sali obrad  uczcili minutą ciszy pamięć śp. Mariana Strojnego.  

W dalszej części głos zabrał pan Leszek Juda Burmistrz Miasta i Gminy Oleśnica, który podkreślił, że 

śp. Pan Marian Strojny  pełnił swoją funkcję sołtysa zawsze starając  się rozwiązywać sprawy 

pozytywnie, zaspokajając równo i sprawiedliwie potrzeby mieszkańców sołectwa.  
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Pan Leszek Juda Burmistrz Miasta i Gminy Oleśnica w związku z zakończeniem pełnienia funkcji 

sołtysa, złożył serdeczne podziękowania za wieloletnią współpracę  Panu Stanisławowi Żmija – 

Sołtysowi miejscowości Wólka Oleśnicka i Panu Jerzemu Sowińskiemu – Sołtysowi sołectwa 

Pieczonogi.  Podkreślił, że  niezmiernie się cieszy, że miał osobiście okazję z Panami współpracować. 

Podziękował za zaangażowanie i trud, który owocował wieloma sukcesami. Złożył wyrazy 

wdzięczności i życzył wszystkiego co najlepsze na dalszej drodze życia. 

Sołtysi otrzymali z rąk Pana Burmistrza, Pani Sekretarz i Pani Skarbnik  okolicznościowe listy 

z podziękowaniem za społeczną pracę na rzecz swoich sołectw oraz kwiaty.  

 

Ad. 2 Stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator, na podstawie listy obecności stwierdziła 

kworum uprawniające Radę do podejmowania uchwał. Poinformowała, że na sesji obecnych jest 15 

radnych. 

 

Ad. 3  Przyjęcie porządku obrad sesji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator przedstawiła porządek obrad. 

Pan Leszek Juda  – Burmistrz Miasta i Gminy Oleśnica zawnioskował o rozszerzenie dzisiejszego 

porządku obrad o następujące uchwały: 

- w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Oleśnica na lata 2019-2026;  

- w sprawie zawarcia porozumienia o wspólnym przygotowaniu i przeprowadzeniu postępowań o 

udzielenie zamówień publicznych na zakup i świadczenie usług dystrybucji energii elektrycznej w 

ramach Grupy Zakupowej Energii Elektrycznej. 

 

Przystąpiono do głosowania w sprawie rozszerzenia porządku obrad zgodnie z wnioskiem 

Burmistrza Miasta i Gminy Oleśnica Pana Leszka Judy.   

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, 

Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał Sławomir Lalewicz, 

Piotr Maciej Płatos, Leopold Józef Rup, Stanisław Franciszek Skórski, Aneta Mieczysława Skurska, 

Marian Józef Tendera, Anna Maria Zeliaś 

 

Innych propozycji zmian nie zgłoszono, w związku z tym p. Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała 

pod głosowanie porządek obrad wraz  ze zmianami. 
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Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad sesji po zmianach.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, 

Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał Sławomir Lalewicz, 

Piotr Maciej Płatos, Leopold Józef Rup, Stanisław Franciszek Skórski, Aneta Mieczysława Skurska, 

Marian Józef Tendera, Anna Maria Zeliaś 

 

Przyjęty porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad sesji. 

4. Przyjęcie Protokołu Nr VIII/19 z dnia 22 lutego 2019r. 

5. Informacja z działalności komisji stałych powołanych przy Radzie Miejskiej Oleśnica. 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

7. Podjęcie uchwał: 

a. w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Narkomanii za rok 2018 

b. w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Oleśnica w 2019 roku” 

c. w sprawie określenia wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający 

się o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie opróżniania 

zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych 

d. w sprawie zawarcia porozumienia o wspólnym przygotowaniu i przeprowadzeniu 

postępowań o udzielenie zamówień publicznych na zakup i świadczenie usług 

dystrybucji energii elektrycznej w ramach Grupy Zakupowej Energii Elektrycznej. 

e. w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Oleśnica na lata 2019-

2026. 

f. w sprawie zmian w budżecie Gminy Oleśnica na 2019 rok 

8. Informacja Burmistrza Miasta i Gminy Oleśnica z działalności w okresie międzysesyjnym. 

9. Sprawy różne i wnioski. 

10. Zakończenie obrad sesji. 
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Ad. 4  Przyjęcie Protokołu Nr VIII/19 z dnia 22 lutego 2019r. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator poinformowała, że wpłynęła informacja – 

zastrzeżenia do protokołu. (Załącznik Nr 3 do niniejszego protokołu)  Poprosiła wnioskodawcę o 

wyjaśnienie.  

Radny Piotr Płatos odczytał początek pisma, które złożył do Przewodniczącej Rady Miejskiej  

Stwierdził, że kolejny protokół z Rady Miejskiej  słabo odzwierciedla jej przebieg. Nie zawiera wielu 

kwestii i opinii formalnych w trakcie wystąpień. Wniósł o staranniejsze dokumentowanie prac rady. 

Dodał, że  w protokole procedowania nad projektem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

nieodpłatne przekazanie darowizny działek rolnych. Dyskusja trwała 18 minut  zabrano w niej głos 19 

razy.   

Przewodniczący Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator odnosząc się do zarzutów zaznaczyła, że 

protokół zawiera rozstrzygnięcia i wnioski, natomiast cała dyskusja jest nagrana i każdy ma możliwość 

jej odtwarzania.  

Radny Piotr Płatos odniósł się do wypowiedzi Przewodniczącej, że  samo słowo protokół mi się 

kojarzy jak gdyby z odzwierciedleniem tego co było a nie zamknięciem tematu jednym zdaniem. 

Zróbcie Państwo jak uważacie.  

Radny Wiesław Grembosz ad vocem wypowiedzi radnego Piotra Płatos poprosił radnego Piotra 

Płatos, żeby swoimi słowami powiedział, poddał pod wątpliwość czy radny sam napisał to pismo, 

które odczytał. Poprosił, żeby wypracować porozumienie. 

Radny Piotr Płatos jeśli tak jak napisałem 18 min trwa dyskusja i 19 razy poszczególni radni zabierali 

głos nie można tego zamknąć jednym czy dwoma zdaniami tak jak tu zostało sformułowane, uważam 

że powinno być to bardziej szczegółowo przedstawiane.  

Radny Konrad Guła zaznaczył, że radny był obecny na sesji i w trakcie powinien Pan zaznaczyć , 

że dyskusja jest niewystarczająca, a nie po obradach sesji pisać pisma.   

Przewodniczący Radny Miejskiej Pani Krystyna Bator wyjaśniła,  że  z protokołem każdy radny 

mógł się zapoznać, jest do wglądu na tabletach, jeżeli radni uważają, że ten protokół musi być tak 

szczegółowo napisany jak jest utrwalony – proszę się wypowiedzieć.  

Radny Michał Lalewicz do protokołu jest zapis rejestru z każdej sesji, dlatego nie jest konieczne 

pisanie tak szczegółowego protokołu.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator  poddała pod głosowanie przyjęcie Protokołu 

Nr VIII/19 z dnia 22 lutego 2019r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, 

Jadwiga Kozioł, Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał Sławomir Lalewicz, Leopold Józef Rup, 

Stanisław Franciszek Skórski, Aneta Mieczysława Skurska, Marian Józef Tendera 

PRZECIW (2) 

Agnieszka Zofia Kosałka, Piotr Maciej Płatos 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Anna Maria Zeliaś 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator  stwierdzała, że Protokołu Nr VIII/19 z dnia 22 

lutego 2019r. został przyjęty.  

 

Ad. 5 Informacja z działalności komisji stałych powołanych przy Radzie Miejskiej Oleśnica. 

 

Pani Krystyna Bator  – przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła Przewodniczącego Komisji   Kultury, 

Oświaty, Zdrowia i Spraw Socjalnych Pana Łukasza Kozłowskiego o przedstawienie protokołu z 

posiedzenia komisji. 

Przewodniczący Komisji Pan Łukasz Kozłowski przedstawił protokół  z posiedzenia Komisji Kultury, 

Oświaty, Zdrowia i Spraw Socjalnych Rady Miejskiej Oleśnica odbytego w dniu 25 marca 2019r.,   

który stanowi Załącznik Nr 4 do protokołu. 

Do protokołu zadał pytanie:  

Radny Piotr Płatos  w sprawie nowobudowanego obiektu sportowego: czy Państwo coś 

wymyśliliście, żeby ten obiekt sportowy nam żył po lekcjach, czy jest pomysł na użytkowanie tego 

obiektu po zajęciach lekcyjnych.  

Odpowiedzi udzielił radny Łukasz Kozłowski zostanie ogłoszony nabór  od września dzieci w grupie 

wiekowej 5-7 lat. W ubiegłym roku był ogłoszony nabór ale nie było zainteresowania. Grupa powinna 

liczyć około 14 chłopców, w ubiegłym roku zgłoszeń było tylko 7. Być może w tym roku nowy obiekt 

zachęci i zmobilizuje rodziców do zapisu dzieci na takie zajęcia.  

Pani Krystyna Bator  – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że w dniu 01 marca 2019r. 

odbyło się posiedzenie wspólne Komisji Gospodarczej, Budżetu i Finansów, Komisji Kultury, Oświaty, 

Zdrowia i Spraw Socjalnych, Komisji Rewizyjna, Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej 

Oleśnica, której głównym tematem była : Sprawa nabycia na rzecz Gminy Oleśnica własności 

budynków zlokalizowanych na działce o nr ewidencyjnym: 1277/1 obręb Oleśnica. 

Wnioski z posiedzenia komisji:  

Członkowie Komisji w głosowaniu „ZA” opinią pozytywną głosowało 12 radnych , „PRZECIW”: 0, 

„WSTRZYMUJĘ SIĘ”: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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zadecydowali , żeby Gmina przygotowała i  złożyła ofertę w wysokości – 50% ceny  z ogłoszenia 

zamieszczonego przez GS Samopomoc Chłopska.  

 

Ad 6. Interpelacje i zapytania radnych. 

Pani Krystyna Bator – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformowała, że na poprzednie sesji 

wpłynęło 7 interpelacji i zapytań radnych. Na wszystkie zostały udzielone odpowiedzi i podane do 

publicznej wiadomości. Pani Przewodniczącą zapytała czy, w dniu dzisiejszym ktoś z radnych 

chciałby złożyć na piśmie interpelację bądź zapytanie.  

Radni nie złożyli interpelacji i zapytań.  

 

Ad. 7. Podjęcie uchwał: 

a. w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Narkomanii za rok 2018 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pani  Krystyna Bator poinformowała, że przedmiotowy projekt 

uchwały był procedowany na posiedzeniu Komisji Kultury, Oświaty, Zdrowia i Spraw Socjalnych Rady 

Miejskiej.  

Pytań i uwag nie zgłoszono do uchwały.  

Pani Krystyna Bator- Przewodniczący Rady Miejskiej odczytała projekt uchwały w sprawie  

przyjęcia sprawozdania z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych i Narkomanii za rok 2018.     

Pani Krystyna Bator  – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła p. Radnych o potwierdzenie na 

tabletach obecności na sesji (stwierdzenie kworum). Na sali obecnych było 15 radnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator zarządziła głosowanie nad projektem uchwały w  

sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych i Narkomanii za rok 2018.     

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, 

Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał Sławomir Lalewicz, 

Piotr Maciej Płatos, Leopold Józef Rup, Stanisław Franciszek Skórski, Aneta Mieczysława Skurska, 

Marian Józef Tendera, Anna Maria Zeliaś 
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Rada Miejska w głosowaniu: 15 głosów „za”, 0 głosów  „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się” 0  

podjęła: Uchwałę Nr IX/48/19.  

 

b) w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Oleśnica w 2019 roku” 

Wprowadzenia do tematu dokonała p. Joanna Skórska – Sekretarz Miasta i Gminy. Wyjaśniła, że 

celem programu jest zapobieganie bezdomności zwierząt na terenie Gminy Oleśnica oraz opieka 

nad zwierzętami bezdomnymi. Gmina współpracuje ze schroniskiem – Przedsiębiorstwo Handlowo 

Usługowe, Jarosław Dudzik, Przychodnią Weterynaryjną „CHIRON” oraz prywatnym 

gospodarstwem rolnym w Sufczycach. 

Środki finansowe na realizację zadań wynikających z Programu zabezpieczone są w budżecie 

Gminy w wysokości 40.000 zł, w tym: 

 26 000 zł na wyłapanie, przejęcie i zapewnienie opieki bezdomnym psom z terenu gminy 

Oleśnica w 2019 roku; 

 2 500 zł na wykonywanie zabiegów sterylizacji i kastracji zwierząt domowych psów i kotów; 

 6 500 zł na usługi weterynaryjne; 

 5 000 zł na pozostałe zadania objęte Programem (dokarmianie kotów).  

Do przedmiotowej uchwały zadali pytania:  

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Tadeusz Kawa – zapytał o  termin szczepienia psów na 

terenie Gminy Oleśnica.  

Odpowiedzi udzieliła pani Joanna Skórska – Sekretarz Miasta i Gminy powiedziała, że praktyką z lat 

ubiegłych - weterynarz dzwonił do sołtysów z poszczególnych sołectw i ustalał terminy w 

poszczególnych miejscowościach , podawana była informacja przez rozplakatowanie.   

Radny Michał Lalewicz zapytał, dlaczego taka duża kwota 26 000 zł przeznaczona jest na  

wyłapanie psów, a tylko 2500 zł na wykonywanie zabiegów sterylizacji i kastracji zwierząt domowych 

, czy nie można byłoby podzielić tej kwoty.  

Odpowiedzi udzieliła Pani Joanna Skórska – Sekretarz Miasta i Gminy powiedziała, że planowane 

wydatki są na podstawie wykonania z roku poprzedniego. Psów do wyłapania z roku na rok przybywa, 

cena za wykapanie jednego psa to kwota około 1000 zł, co do zabiegów sterylizacji wykonanie było 

na poziomie kwoty zapewnionej na bieżący rok.   

Pan Leszek Juda Burmistrz Miasta i Gminy dodał, że kwota 26 000 zł powstaje z liczby zgłoszeń 

od mieszkańców. Gmina po takim zgłoszeniu w pierwszej kolejności próbuje ustalić, czy dany pies 

nie uciekł właścicielowi, następnie daje zlecenie firmie.  

Radny Wiesław Czupryn zapytał  o  kwotę po przetargu za wyłapanie jednego psa.  

Pani Joanna Skórska – Sekretarz Miasta i Gminy zobowiązała się  udzielić odpowiedzi po przerwie.  
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Pani Krystyna Bator- Przewodniczący Rady Miejskiej odczytała projekt uchwały w sprawie 

przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt 

na terenie Gminy Oleśnica w 2019 roku”. 

Pani Krystyna Bator  – przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła p. Radnych o potwierdzenie na 

tabletach obecności na sesji (stwierdzenie kworum). Na sali obecnych było 15 radnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator zarządziła głosowanie nad projektem uchwały 

w  sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Oleśnica w 2019 roku”. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, 

Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał Sławomir Lalewicz, 

Piotr Maciej Płatos, Leopold Józef Rup, Stanisław Franciszek Skórski, Aneta Mieczysława Skurska, 

Marian Józef Tendera, Anna Maria Zeliaś 

Rada Miejska w głosowaniu: 15 głosów „za”, 0 głosów  „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”0  

podjęła: Uchwałę Nr IX/49/19.  

 

c) w sprawie określenia wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o 

uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie opróżniania zbiorników 

bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych 

 

Wprowadzenia do tematu dokonała p. Joanna Skórska – Sekretarz Miasta i Gminy. 

Poinformowała, że uchwała opiera się na rozporządzeniu Ministra Środowiska z dnia 14 marca 2012 

r. w sprawie szczegółowego sposobu określania wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca 

ubiegający się o uzyskanie zezwolenia w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych i 

transportu nieczystości ciekłych.  

Uchwała zawiera wymagania jakie musi spełnić przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie 

zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych i 

transportu nieczystości ciekłych na terenie Gminy Oleśnica, przedsiębiorca: powinien posiadać 

pojazdy asenizacyjne służące do opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości 

ciekłych, powinien dysponować bazą transportową oraz powinien wskazać stację zlewną, do której 

będzie przekazywał odebrane nieczystości ciekłe i posiadać dokumentację, potwierdzającą gotowość 

odbioru nieczystości ciekłych przez stację zlewną. Podjęcie uchwały jest zasadne ze względu na to, 

że gmina nie może ograniczać konkurencyjności na rynku. Na dzień dzisiejszy nie mamy wniosku 
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przedsiębiorcy, który chciałby na terenie Gminy Oleśnica prowadzić taką działalność. Odpłatność za 

te usługi zostanie określona w Zarządzeniu Burmistrza Miasta i Gminy Oleśnica.  

 

W dyskusji wzięli udział: 

 

- radny Wiesław Krzysztof Czupryn zapytał, czy przedsiębiorca będzie rozliczanych z wykonanych 

usług tj. żeby uniknąć sytuacji, w której odpady trafią np. na pole, do lasu. W jaki sposób będzie 

nadzorowana ilość ścieków, jaką przedsiębiorca odebrał od mieszkańca a dostarczył do punktu 

zrzutu.  

Odpowiedzi udzielił Pan Leszek Juda – Burmistrz Miasta i Gminy  potencjalny wykonawca 

wskazuje miejsce,  do którego odstawia ścieki, co będzie podlegało kontroli.  

Więcej pytań i uwag nie wniesiono.  

Pani Krystyna Bator- Przewodniczący Rady Miejskiej odczytała projekt uchwały w sprawie  określenia 

wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na 

prowadzenie działalności w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu 

nieczystości ciekłych. 

Pani Krystyna Bator  – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła p. Radnych o potwierdzenie na 

tabletach obecności na sesji (stwierdzenie kworum). Na sali obecnych było 15 radnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej  Pani Krystyna Bator zarządziła głosowanie nad projektem uchwały 

w  sprawie  określenia wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie 

zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych i 

transportu nieczystości ciekłych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, 

Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał Sławomir Lalewicz, 

Piotr Maciej Płatos, Leopold Józef Rup, Stanisław Franciszek Skórski, Aneta Mieczysława Skurska, 

Marian Józef Tendera, Anna Maria Zeliaś 

Rada Miejska w głosowaniu: 15 głosów „za”, 0 głosów  „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”0  

podjęła: Uchwałę Nr IX/50/19.  

 

Pani Joanna Skórska – Sekretarz Miasta i Gminy Oleśnica odpowiedziała na pytanie radnego 

Wiesława Czupryn dotyczącego kwoty po przetargu za wyłapanie jednego psa.  Wyjaśniła, że jest 

to kwota 1500 zł za przyjęcie, transport i zapewnienie opieki dla jednego psa, natomiast 1900 zł za 

wyłapanie, przyjęcie, transport i zapewnienie opieki.  
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Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu tj.  

 

Podjęcie uchwały  w sprawie zawarcia porozumienia o wspólnym przygotowaniu i 

przeprowadzeniu postępowań o udzielenie zamówień publicznych na zakup i świadczenie 

usług dystrybucji energii elektrycznej w ramach Grupy Zakupowej Energii Elektrycznej. 

 

 

W dyskusji wzięli udział: 

 

- radny Wiesław Krzysztof Czupryn zadał pytanie, dlaczego została wypowiedziana umowa, jaka 

została podana przyczyna wypowiedzenia umowy.  

Odpowiedzi udzielił Pan Leszek Juda – Burmistrz Miasta i Gminy – umowa została wypowiedziana 

gminom, które należą do grupy zakupowej i innych grup zakupowych. Firmy powołują się na sytuację 

nadzwyczajną, twierdząc, że w momencie przygotowywania swojej oferty, sytuacja jaką zakładali i 

jaka była w latach wcześniejszych  był przewidywalna. Ceny wzrosły o około 60% w stosunku do 

złożonej oferty. Grupa zakupowa musi pozostać przy cenach z przetargu, dlatego firma albo 

sprzedaje energie po cenie, dużo niższej niż zakupiła na giełdzie albo wypowiada umowę. Grupa 

zakupowa wystąpiła o odszkodowanie.  

Więcej i pytań i uwag do uchwały nie wniesiono.  

 

Pani Krystyna Bator- Przewodniczący Rady Miejskiej odczytała projekt uchwały w sprawie 

zawarcia porozumienia o wspólnym przygotowaniu i przeprowadzeniu postępowań o udzielenie 

zamówień publicznych na zakup i świadczenie usług dystrybucji energii elektrycznej w ramach Grupy 

Zakupowej Energii Elektrycznej. 

Pani Krystyna Bator  – przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła p. Radnych o potwierdzenie na 

tabletach obecności na sesji (stwierdzenie kworum). Na sali obecnych było 15 radnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej  Pani Krystyna Bator zarządziła głosowanie nad projektem uchwały 

w  sprawie zawarcia porozumienia o wspólnym przygotowaniu i przeprowadzeniu postępowań o 

udzielenie zamówień publicznych na zakup i świadczenie usług dystrybucji energii elektrycznej w 

ramach Grupy Zakupowej Energii Elektrycznej. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, 

Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał Sławomir Lalewicz, 

Piotr Maciej Płatos, Leopold Józef Rup, Stanisław Franciszek Skórski, Aneta Mieczysława Skurska, 
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Marian Józef Tendera, Anna Maria Zeliaś 

Rada Miejska w głosowaniu: 15 głosów „za”, 0 głosów  „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”0  

podjęła: Uchwałę Nr IX/51/19.  

 

e) w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Oleśnica na lata 2019-2026. 

 

Wprowadzenia do tematu dokonała p. Urszula Wójcicka  – Skarbnik Miasta i Gminy. 

Poinformowała, że zmiany w przedmiotowej uchwale dotyczą dochodów i wydatków bieżących w roku 

2019. Planowane dochody ogółem w roku 2019 zwiększono o kwotę 5.818,80 zł i  po zmianach 

wynoszą: 20.354.742,80 zł w tym: dochody bieżące zwiększono o kwotę 5.818,80 zł i po zmianach 

wynoszą 16.520.916,80 zł, dochody majątkowe  wynoszą  3.833.826,00 zł. 

Planowane wydatki ogółem w roku 2019 zwiększono również o kwotę 5.818,80 zł i po zmianach 

wynoszą: 24.127.148,95 zł w tym: wydatki bieżące zwiększono o kwotę 5.818,80 zł i  po zmianach 

wynoszą 15.493.083,95 zł, wydatki majątkowe wynoszą  8.634.065,00 zł. 

Wydatki bieżące Gminy Oleśnica na 2019 rok nie przekraczają dochodów bieżących Gminy Oleśnica 

na 2019 rok. Dokonano uaktualnień w wieloletniej prognozie finansowej na lata 2019-2026 

związanych z   przedstawionymi zmianami  po stronie dochodowej i wydatkowej budżetu Gminy 

Oleśnica na rok 2019  w następujących pozycjach: 1.;   1.1.;     1.1.5.;    2.;   2.1.;     11.1.;  11.2.;     

12.4.1.;   12.5. 

W 2019 roku wydatki związane z funkcjonowaniem organów jednostki samorządu po zmianach są 

zaplanowane na  poziomie 2.370.411,15 zł i obejmują wydatki w rozdziałach 75022 oraz 75023. 

Wykaz wieloletnich przedsięwzięć finansowych gminy Oleśnica pozostaje bez zmian. 

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

Pani Krystyna Bator- Przewodniczący Rady Miejskiej odczytała projekt uchwały w sprawie zmian 

w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Oleśnica na lata 2019-2026. 

Pani Krystyna Bator  – przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła p. Radnych o potwierdzenie na 

tabletach obecności na sesji (stwierdzenie kworum). Na sali obecnych było 15 radnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator zarządziła głosowanie nad projektem uchwały 

w  sprawie  zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Oleśnica na lata 2019-2026. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, 

Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał Sławomir Lalewicz, 

Piotr Maciej Płatos, Leopold Józef Rup, Stanisław Franciszek Skórski, Aneta Mieczysława Skurska, 

Marian Józef Tendera, Anna Maria Zeliaś 
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Rada Miejska w głosowaniu: 15 głosów „za”, 0 głosów  „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”0  

podjęła: Uchwałę Nr IX/52/19.  

  

f) w sprawie zmian w budżecie Gminy Oleśnica na 2019 rok 

 

Wprowadzenia do tematu dokonała p. Urszula Wójcicka  – Skarbnik Miasta i Gminy. Poinformowała, 

że zmiany w przedmiotowej uchwale dotyczą strony dochodowej i wydatkowej.  Dokonano zmian w 

planie dochodów  budżetowych na 2019 rok w następujący sposób: w rozdziale 85228 - Usługi 

opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze: Zwiększono:  § 2030 – Dotacje celowe otrzymane z 

budżetu państwa na realizację własnych zadań bieżących gmin (związków gmin, związków 

powiatowo-gminnych) o kwotę 8.104,80,00zł. Zmian dokonano na podstawie decyzji Wojewody 

Świętokrzyskiego  znak FN.I.3111.107.2019.  z dnia 25.03.2019 r. Dokonano zmian w planie 

wydatków budżetowych na 2019 rok w następujący sposób: W rozdziale 80195 - Pozostała 

działalność: Zwiększono: § 6057 – Wydatki inwestycyjne jednostek budżetowych o kwotę 100.689,83 

zł. Zmniejszono:  § 6059 – Wydatki inwestycyjne jednostek budżetowych o kwotę 100.689,83 zł. 

Zmiany dokonano ze względu na konieczność wyodrębnienia w budżecie gminy Oleśnica środków 

finansowanych z funduszy europejskich w związku z realizacją zadania wieloletniego: ”Poprawa 

jakości infrastruktury sportowej i dydaktycznej na terenie Gminy Oleśnica”. 

W rozdziale 85228 - Usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze: Zwiększono: § 4010 – 

Wynagrodzenia osobowe pracowników o kwotę 8.104,80 zł.  

Powyższe środki przyznane decyzją Wojewody Świętokrzyskiego znak FN.I.3111.107.2019.  z dnia 

25.03.2019 r. przeznaczone są na dofinansowanie zadań związanych z organizacją i świadczeniem 

usług opiekuńczych. 

Pytań i uwag do projektu uchwały nie wniesiono.  

Pani Krystyna Bator- Przewodniczący Rady Miejskiej odczytała projekt uchwały w sprawie 

zmian w  budżecie Gminy Oleśnica na 2019 rok. Pani Krystyna Bator  – przewodnicząca Rady 

Miejskiej poprosiła p. Radnych o potwierdzenie na tabletach obecności na sesji (stwierdzenie 

kworum). Na sali obecnych było 15 radnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pani Krystyna Bator zarządziła głosowanie nad projektem uchwały 

w  sprawie  budżecie Gminy Oleśnica na 2019 rok.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Krystyna Bator, Wiesław Krzysztof Czupryn, Wiesław Grembosz, Konrad Guła, Tadeusz Kawa, 

Agnieszka Zofia Kosałka, Jadwiga Kozioł, Łukasz Zbigniew Kozłowski, Michał Sławomir Lalewicz, 

Piotr Maciej Płatos, Leopold Józef Rup, Stanisław Franciszek Skórski, Aneta Mieczysława Skurska, 
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Marian Józef Tendera, Anna Maria Zeliaś 

Rada Miejska w głosowaniu: 15 głosów „za”, 0 głosów  „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”0  

podjęła: Uchwałę Nr IX/53/19.  

Pani Krystyna Bator- Przewodniczący Rady Miejskiej zarządziła 10 min przerwy.  

 

Po przerwie wznowiono obrady IX sesji Rady Miejskiej i przystąpiono do realizacji kolejnego punktu 

tj. Informacja Burmistrza Miasta i Gminy Oleśnica z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

Pan Leszek Juda – Burmistrz Miasta i Gminy przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie 

międzysesyjnym.  

Pan Burmistrz przedstawił informacje nt. spraw bieżących tj. o : 

- podpisaniu umowy na dofinasowanie przebudowy i rozbudowy starej remizy na potrzeby Domu 

Kultury, termin realizacji przewidziany umową to 20 czerwiec 2020 rok. Dofinansowanie w kwocie 

500000 zł kosztów kwalifikowanych;  

- rozbudowie kanalizacji w aglomeracji Oleśnica, Gmina otrzymała pismo w sprawie uzupełnienia 

wniosku, została wysłana odpowiedź, wniosek jest dalej w ocenie.   

- rozstrzygnięciu sprawy dotyczącej  zmiana granicy przebiegu Strugi Oleśnickiej  w związku z 

przebudową oczyszczalni ścieków;  

- spotkaniu, na którym została omówiona procedura z wiązana z  opracowywaniem raportu  o stanie 

gminy.   

- propozycji  spotkania Komisji Infrastruktury Rady Powiatu i Komisji Gospodarczej, Budżetu i 

Finansów Rady Miejskiej Oleśnica, w sprawie budowy i przebiegu obwodnicy;  

- rozmowie z Burmistrzem Miasta i Gminy Pacanów, w sprawie przebiegu obwodnicy przez tereny 

Gminy Pacanów, gmina Pacanów w kwestii finansowej w partycypowaniu w koszach nie  jest 

zainteresowana inwestycją;  

- rozstrzygnięciu przetargu na dostawę komputerów w ramach projektu: Dostawa wyposażenia 

pracowni matematycznej, przyrodniczej i informatycznej w ramach projektu: Poprawa jakości 

infrastruktury sportowej i dydaktycznej na terenie gminy Oleśnica;  

- projekcie  „Wytwarzanie i dystrybucja energii pochodzącej ze źródeł odnawialnych” projekt 

parasolowy; 

- spotkaniach  Ekologicznego Związku Gospodarki Odpadami Komunalnymi w Rzędowie;  

- zakończeniu inwestycji przebudowy drogi wewnętrznej ul. Wolności – termin do końca maja br.;  

 

W sprawie sprawozdania Burmistrza Miasta i Gminy w  dyskusji wzięli udział: 

 

-  radny Stanisław Franciszek Skórski zadał pytanie w sprawie rewitalizacji oświetlenia na terenie 

Gminy Oleśnica oraz o dotację do dróg lokalnych.  
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Pan Leszek Juda Burmistrz Miasta i Gminy odpowiedział, że wniosek został złożony – 

rozstrzygnięcie nawet do  6 miesięcy od zakończenia naboru.   

W sprawie dotacji na drogi lokalne – tj.  Funduszu Dróg Samorządowych, określone zostały zasady 

naboru wniosków, kryteria techniczne i kryteria oceny. W ramach tego programu budowie i  

przebudowie podlegać będą drogi o szerokości pasa drogowego przebudowa minimum 7,25 m (4,5 

m szerokość jezdni, 2 m chodnik i 0,75 m pobocza) i budowa nowej drogi to pas drogowy min 10 m. 

- radny Piotr Maciej Płatos zapytał o możliwość wymiany oświetlenia ulicznego w centrum  Oleśnicy 

tj.  ul. Rynek, ul. Nadstawie, ul. Ogrodowa, ul. Żeromskiego, ul. Staszowska, ul. Gęsia na niskie lampy 

typu miejskiego w ramach rewitalizacji oświetlenia.  

Pan Burmistrz odpowiedział, że w audycie opracowanym dla Gminy Oleśnicy są podane szczegółowe 

parametry jakie ma spełnić oświetlenie uliczne. Przewidziane słupy będą niższe ale niekoniecznie 

typu parkowego, gdyż nie będą spełniać parametrów oświetlenia ulicznego.    

 

Ad. 9  Sprawy różne i wnioski. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

 

- radny Wiesław Grembosz odniósł się do segregacji odpadów: mieszkańcy zgłaszają, że odpady 

segregowane typu plastik, szkło, papier zostają odbierane od mieszkańców przez firmę i zostają 

zmieszane na jeden samochód.  

Pan Burmistrz odpowiedział, że zostały przeprowadzone kontrole przez pracowników Gminy 

Oleśnica  w zakresie poprawności segregacji odpadów przez mieszkańców. Wyjaśnił, że śmieci 

segregowane odbierane są od mieszkańców i odwożone do Rzędowa przez firmę, za które Gmina 

ponosi tylko koszty transportu odpadów.  

Pan Tadeusz Kawa – Wiceprzewodniczące Rady Miejskiej dodał, że odpady segregowane 

odbierane od mieszkańców nie są „wymieszane” samochód firmy odbierającej odpady podzielony 

jest na przegrody,  do których wrzucane są poszczególne odpady segregowane.   

- radny Piotr Maciej Płatos odniósł się do wypowiedzi Przewodniczącej Rady Miejskiej w sprawie 

odpowiedzi na 7 pism, dodał że uzyskał 3 odpowiedzi. Zapytał, kiedy będą głosowane 4 wnioski, które 

złożył.   

Następnie odczytał odpowiedź Burmistrza Miasta i Gminy i p. Sekretarz  na wniosek w sprawie 

poprawy funkcjonowania urzędu oraz zadał pytanie Burmistrzowi  o ilość podpisów, którą musi 

przedłożyć w sprawie  zmiany funkcjonowania urzędu – wydłużenie godzin pracy w piątek.   

 

Pan Leszek Juda Burmistrz Miasta i Gminy  odpowiedział, że w piśmie nie  ma mowy, że należy  

przedłożyć podpisy od mieszkańców – jest to interpretacja radnego. Dodał, że w trakcie konsultacji z 

mieszkańcami Gminy nt. przywrócenia praw miejskich po zarzutach, że urząd nie daje możliwości 
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wypowiedzenia się mieszkańcom pracującym – został wprowadzony dyżur przez sobotę, niedzielę 

do godz. 19 – skorzystało z tego 3 mieszkańców.  

Radny Piotr Płatos ad vocem wypowiedzi Pana Burmistrza można wprowadzić dyżury pracowników 

w piątek.  

Pan Leszek Juda Burmistrz Miasta i Gminy   odpowiedział radnemu, że nie każdy pracownik 

posiada uprawnienia np. do rejestracji działalności gospodarczej- musi posiadać certyfikat do rejestru 

w urzędzie posiada go jedna osoba, sporządzania i wydania aktów stanu cywilnego – uprawnienia 

posiada jedna osoba, dyżur poszczególnych osób nie rozwiąże wszystkich spraw.  

Pani Joanna Skórska – Sekretarz Urzędu Miasta i Gminy Oleśnica dodała, że w Urzędzie Miasta 

i Gminy można wprowadzić Biuro Obsługi Klienta, gdzie będą przyjmowane wnioski,  po czym 

urzędnik ma 7 dni na wydanie np. zaświadczenia. Praktyką w naszym urzędzie jest, że zaświadczenia 

wydawane są „ od ręki”.  

Radny Piotr Płatos dodał, ze 50 % podatku z Pit-u  od pracowników  przychodzi do urzędu.   

Pani Joanna Skórska – Sekretarz Urzędu Miasta i Gminy Oleśnica ad vocem wypowiedzi radnego 

Piotra Płatos – radny powinien zapoznać się z zasadami przepływu Pit-u do urzędu i sprawdzić w 

sprawozdaniu finansowym o jakich kwotach mówimy.   

Pani Krystyna Bator – Przewodnicząca Rady Miejskiej odpowiadając radnemu Piotrowi Płatos w 

sprawie 3 wniosków kierowanych do Rady Miejskiej – radny otrzymał odpowiedź w jednym piśmie, 

w sprawie  wniosku dotyczącego zobowiązania Burmistrza do jakichkolwiek działań – wyjaśniła, że 

rada może zobowiązać Burmistrza jedynie uchwałą na wniosek ¼ ustawowego składu rady.  

Radny Piotr Płatos -  droga od Połańca i do Staszowa i w druga stronę jest tonażowo ograniczona  

i nie mamy tam ruchu ciężarówek 12 t.  

Pan Leszek Juda Burmistrz Miasta i Gminy odpowiedział, że zarządcą tej drogi nie jest Gmina 

Rytwiany, to droga wojewódzka. Jeśli Rada Miejska Oleśnica podejmie uchwałę w sprawie  zmiany 

ograniczenia ruchu na drodze powiatowej, to ta uchwała zostanie poddana nadzorowi  Wojewody i 

uchylona, Burmistrz nie ma takiej kompetencji, żeby wprowadzać zmiany na drogach powiatowych. 

W związku ze złożonymi wnioskami przez radnego – urząd zwrócił się z pismem do administratora 

drogi – Zarządu Dróg Powiatowych  o zajęcie stanowiska.  

- radna Agnieszka Zofia Kosałka zapytała o drogę na ul. Wrzosy dookoła placu sportowego.  

Pan Burmistrz odpowiedział, że być może w bieżącym roku, z tym że wykonanie ze środków 

własnych.  

- radny Łukasz Zbigniew Kozłowski przekazał od mieszkańców sołectwa Strzelce prośbę o 

remont mostu na Strudze Strzeleckiej.  

Pan Burmistrz przyznał, ze remont mostu jest ważną sprawą, zostanie zlecone opracowanie 

dokumentacji.  

- radna Agnieszka Zofia Kosałka zgłosiła wniosek formalny odnośnie  zmiany w organizacji Dni 
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Oleśnicy tj. 17 sierpień dzień z programem rozrywkowym na rynku , 18 sierpień panel edukacyjny 

na hali.  

Pan Burmistrz odpowiedział, że w poprzednich latach panel rozrywkowy zawsze odbywał się w 

niedziele. Jesteśmy po procedurze wyłonienia organizatora imprezy, w której określony był dzień 18 

sierpnia – panel rozrywkowy. Artyści przewidziani są na niedziele. Nie było wcześniej sygnałów od 

mieszkańców w sprawie zmiany organizacji Dnia Oleśnicy  z niedzieli na sobotę.   

- radny  Konrad Guła zapytał o odcinek drogi w Pieczonogach – zjazd z drogi wojewódzkiej       

(rozstrzygnięcie prawne). Następnie zgłosił, że na dalszym odcinku tej drogi korzenie podnoszą 

nawierzchnie asfaltową.  

Pan Burmistrz odpowiedział, że Gmina na tym odcinku posiada pas drogowy, natomiast drzewa 

rosną na działkach prywatnych. Odnośnie strony prawnej zjazdu z drogi wojewódzkiej, pracownik 

UMiG prowadzi rozmowy ze spadkobiercami, w celu przekazania gruntów.   

- radny Wiesław Krzysztof Czupryn zapytał Przewodniczącą Rady Miejskiej o przyczynę braku 

przedstawicieli ze starostwa na sesji rady, dodał że wiele spraw, które należą do kompetencji powiatu, 

które należałoby przekazać do wykonania.  

Pan Burmistrz odpowiedział, że powiat wykonuje drobne prace na terenie Gminy tj.  ścinki 

krzewów rosnących na granicy pasów drogowych, niwelowanie nadwyżki pobocza, były czyszczone 

chodniki. Prowadzone były rozmowy ze Starostami, wyjaśnił że jest to nowa kadencja, Starosta 

Staszowski przebywał od początku kadencji na zwolnieniu chorobowym. Zostanie zorganizowane 

spotkanie z władzami powiatu i Komisją Rady.  

- Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Tadeusz Kawa poprosił w imieniu mieszkańców sołectwa 

Borzymów o gruz ceglany. Zgłosił również konieczność poprawy infrastruktury na boisku sportowym 

w Borzymowie.  

- radny Leopold Józef Rup zgłosił w związku z ostatnimi pożarami w sołectwie Wojnów 

konieczność wysypania gruzem ceglanym odcinka między Wojnowem a Oleśnicą. 

Pan Burmistrz odpowiedział, że na dzień dzisiejszy Gmina nie posiada gruzu,  zostanie 

wystosowany wniosek o sprzedaż  do cegielni w sprawie gruzu.   

- Pan Stanisław Ambroży – Sołtys Sołectwa Oleśnica poinformował, że przy sołtysie Sołectwa 

Oleśnica utworzył się nieformalny komitet  w sprawie odrestaurowania słupa „ariańskiego” 

zlokalizowanego na skrzyżowaniu  ul. Ogrodowa  i ul.  Żeromskiego. Została podpisana umowa, 

figurka została już oddana do zakładu rzeźbiarskiego do renowacji. Dodał, że koszt renowacji to kwota 

około 33 000 zł. Poprosił mieszkańców Oleśnicy o dokonywanie wpłat na ten cel.  

- Pani Anna Grzesik – Sołtys Sołectwa Brody zapytała o budowę wodociągu w sołectwie Brody.  

Pan Burmistrz odpowiedział, że prowadzone były rozmowy z projektantem, którego zastrzeżeniem 

po ocenie sytuacji i możliwościach podciągnięcia wody do Brodów z kierunków : Sufczyce albo 

Bydłowa, według jego oceny zapotrzebowanie na tą wodę jest bardzo małe w Brodach, natomiast 
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odcinek jest na tyle długi, że jest niebezpieczeństwo tgz, „zagniwania wody”. Być może bliższy 

odcinek byłby od strony Rytwian.   

- radny Piotr Maciej Płatos zapytał czy urząd jest w stanie kontrolować głębokość wydobywania 

piasku, dodał, że woda zniknęła mieszkańcom ze studni  z przyczyny wydobycia piasku poniżej 

pewnego poziomu.   

Pan Burmistrz odpowiedział, że nie ma pewności, że powodem braku wody w studniach jest 

wydobywany piasek. Poziom wód w studniach i poziom wód gruntowych w ciągu ostatnich dwóch lat 

zdecydowanie się obniżył. Miejsca, w których wydobywa się piasek zamienia się na stawy. Wyjaśnił, 

że koncesjonariuszem jest Starostwo, wydaje koncesje i kontroluje sposób korzystania z koncesji 

oraz Wyższy Urząd Górniczy przez cały okres wydobycia dba o to, żeby eksploatacja złoża odbywała 

się zgodnie z koncesją. Urząd wystąpił w imieniu mieszkańców Brodów z pismem do Starostwa w 

sprawie wydobycia piasku, odpowiedzią było, że to nie jest w kompetencji Gminy.  

 

Pani Krystyna Bator Przewodniczący Rady Miejskiej udzieliła głosu mieszkańcowi Gminy.  

 

Mieszkaniec Gminy Oleśnica (Krzysztof Plewa): wypowiedział słowa krytyczne do radnych, twierdząc, 

że brak jest inicjatywy uchwałodawczej w zakresie tego, co należy zmienić w gminie, w jaki sposób 

kształtować przestrzeń publiczną i jaki rodzaj inwestycji tworzyć, że radni  nie jest aktywna 

uchwałodawczo, brak poziomu merytorycznych pytać powoduje, że strona wydatkowa kształtowana 

jest przez Pana Burmistrza. Mieszkaniec Gminy Oleśnica (Krzysztof Plewa) przedstawił uchwały, 

które mają zmotywować Radę i Pana Burmistrza do większej aktywności w pozyskiwaniu środków 

unijnych. Złożył projekty uchwał do Przewodniczącej Rady Miejskiej, które stanowią Załącznik Nr 

5,6,7 do niniejszego protokołu w sprawie: zmiany uchwały dotyczącej ustalenia wynagrodzenia Wójta 

Gminy Oleśnica,  zmiany uchwały w sprawie diet dla radnych Rady Gminy Oleśnica oraz w sprawie 

zmiany uchwały  w sprawie ustanowienia zasad przyznawania sołtysom diet i zwrotu kosztów podróży 

służbowej.  

Szczegółowa wypowiedź mieszkańca znajduje się na nagraniu z sesji Rady Miejskiej Oleśnica z dn. 

29.03.2019r. pod adresem : https://gminaolesnica.pl/nagrania-wideo-posiedzen-rady-gminy/ 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Bator poinformowała P. Radnych, że do dnia 30 kwietnia 

br. radni mają obowiązek złożyć oświadczenie majątkowe za 2018 rok –wg stanu na dzień 31.12.2018 

r. Dodała, że oświadczenie należy złożyć do Przewodniczącego Rady Miejskiej za pośrednictwem 

Biura Obsługi Rady Miejskiej  w 2 egz. wraz z kopią PIT-u za 2018r.   

 

Ad. 10 Zakończenie obrad sesji  

O godz. 16:11 Przewodnicząca Rady Miejskiej  Krystyna Bator wobec wyczerpania porządku obrad 

zamknął obrady IX Sesji Rady Miejskiej Oleśnica.  

https://gminaolesnica.pl/nagrania-wideo-posiedzen-rady-gminy/
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Na tym protokół zakończono.  

 

Obradom przewodniczyła: Krystyna Bator  

Protokół sporządziła:  Katarzyna Lalewicz 

 

 

 

 

W załączeniu do protokołu: 

 Zał. Nr 1 – Lista obecności Radnych;  

 Zał. Nr 2 – Lista obecności Sołtysów;  

 Zał. Nr 3 – Pismo radnego Piotra Płatos;  

 Zał. Nr 4 -  Protokół z posiedzenia Komisji Kultury, Oświaty, Zdrowia i Spraw Socjalnych Rady 

Miejskiej Oleśnica odbytego w dniu 25 marca 2019r.  

 Zał. Nr 5 – Projekt uchwały złożony przez mieszkańca w sprawie zmiany uchwały Rady Gminy w 

Oleśnicy z dnia 29 listopada 2018r. Nr II/10/18 w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy 

Oleśnica;  

 Zał. Nr 6 - Projekt uchwały złożony przez mieszkańca w sprawie zmiany uchwały Rady Gminy w 

Oleśnicy z dnia 21 grudnia 2018r. Nr IV/12/18 w sprawie diet dla radnych Rady Gminy Oleśnica;  

 Zał. Nr 7 Projekt uchwały złożony przez mieszkańca w sprawie zmiany uchwały Rady Gminy z 

dnia 22 lutego 2019 roku Nr …/II/19 w sprawie: ustanowienia zasad przyznawania sołtysom diet i 

zwrotu kosztów podróży służbowej.  

 

 

 

 

 

 

 

Nagranie archiwalne z obrad sesji Nr VIII/19 znajduje się pod adresem : 

https://gminaolesnica.pl/nagrania-wideo-posiedzen-rady-gminy/ 

 

https://gminaolesnica.pl/nagrania-wideo-posiedzen-rady-gminy/

